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Právnická fakulta UK v Praze 8. 12. 2015 

Komise pro informační technologie a propagaci, pracovní skupina pro propagaci vůči uchazečům 

 

Zápis ze schůze pracovní skupiny 

konané dne 8. 12. 2015 od 20.00, v m. č. 412 

Přítomni: prod. Chromá, J. Formánek, V. Hatina, M. Kuk, L. Vacek, T. Mrázková, D. Matuška, P. Potůček, 

M. Švejnohová, A. Pospíšilová, M. Nerádová, K. Homolová, A. Lukáš, J. Chmel 

Omluveni: M. Moravec, T. Nosková, D. Hlaváčková 

Program: 

I. Přivítání a představení nových zájemců o činnost v oblasti prezentace fakulty 

II. Den otevřených dveří 

III. Závěry z vyhodnocení dotazníků pro uchazeče 

IV. Zpráva vystavovatelů o průběhu veletrhu Gaudeamus v Brně 

V. Zpráva vystavovatelů o průběhu Informačního dne UK 

VI. Zajišťování individuálních prohlídek fakulty pro uchazeče 

VII. Účast na veletrhu Gaudeamus v Praze a zajištění doprovodného programu Věda pro život 

VIII. Veletrh pražských veřejných vysokých škol 

IX. Stav propagačních a prezentačních materiálů 

X. Prezentace na sociálních sítích 

XI. Informační rozcestník pro přijaté studenty 

XII. Fakultní seznamovací kurz 

XIII. Funkce v oblasti prezentace k obsazení 

XIV. Termín příštího setkání 

Ad. I. 

Představeni byli noví členové pracovní skupiny a dále byl zrekapitulován zájem každého člena skupiny 

ohledně oblasti zájmu zapojení do prezentace fakulty. 

Ad. II. 

Den otevřených dveří se bude konat 10. 2. 2016 od 10.00 do 13.00. H. Formánek založí k akci jménem 

uchazečské stránky facebookovou událost. Žádaná je účast všech členů prezentační skupiny o zapojení do 

organizace a provázení po fakultě. S žádostí o dodání studentů k provázení budou osloveny i fakultní spolky. 
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Ad. III. 

Představen byl dokument s vyhodnocením dotazníků pro přijaté studenty. Zdůrazněn byl zejm. výrazný nárůst 

kladně hodnotících volných odpovědí. Respondenti často poukazovali na to, že všechny informace pro ně byly 

podány srozumitelně a efektivně, byly snadno dostupné, a není tedy třeba v informačním směru do budoucna 

nic měnit. Uchazeči si také velmi cenili rychlosti a efektivity elektronické komunikace se studijním a 

s pracovní skupinou prostřednictvím Facebooku. Kritické komentáře nejvíce směřovaly k přehlednosti 

webových stránek a ojediněle pak některým dílčím organizačním aspektům přijímacího řízení. 

Ad. IV. 

Vystavovatelé představili zprávu o průběhu veletrhu Gaudeamus v Brně. Zdůrazněna byla vysoká úroveň 

kvality prezentace, na které si po dlouhou dobu zakládáme a kterou se budeme snažit postupným předáváním 

zkušeností dále udržovat. Ideální byla genderová a ročníková vyváženost, která zároveň umožnila zaučení 

nového prezentátora. Výhrady uplatníme písemně vůči rektorátu mj. ohledně nevhodného prezentačního 

oděvu. 

Ad. V. 

K informačnímu dni uplatníme vůči rektorátu výhrady stejným způsobem jako ohledně Gaudeamu. I zde se 

jedná o nedostatečnou kvalitu a nevhodnost předepsaného prezentačního oděvu. Vystavovatelé dodají 

celkovou písemnou zprávu. 

Ad. VI. 

V příštím roce budou vypsány další termíny individuálních prohlídek. Dle dosavadních zkušeností se 

prohlídek účastní cca 50 % zájemců přihlášených přes Facebook. Pokud by zájem převýšil možnosti členů 

projektu Street Law, musely by samostatné termíny prohlídek vypsat členové pracovní skupiny. Pokud budou 

mít členové skupiny zájem o vypsání vlastního termínu prohlídky, budou se obracet na V. Hatinu. 

Prezentace pro uchazeče využívaná nejen při individuálních prohlídkách je k dispozici k využití online zde 

<https://prezi.com/lpncchax8j6x/pravnicka-fakulta-univerzity-karlovy-v-praze/>. 

Ad. VII. 

Na lednovém veletrhu Gaudeamus v Praze fakultu zastoupí T. Nosková, T. Mrázková a J. Chmel. V druhý 

den konání veletrhu se J. Chmel nebude moci účastnit a nahradí ho tedy jiný člen pracovní skupiny. 

Na základě vyhodnocení situace na letošním veletrhu Gaudeamus v Brně byl po několikaletých úvahách přijat 

závěr o účasti v doprovodném programu Věda pro život. M. Moravec navrhl podobu simulovaného soudu 

upraveného do interaktivní podoby pro uchazeče. Program by byl převážně scénickou ukázkou z hlavního 

líčení na podkladě fiktivní trestní kauzy z prostředí Právnické fakulty. O zajištění programu se dále postarají 

J. Formánek, V. Hatina, D. Hlaváčková a M. Nerádová. 
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Ad. VIII. 

Spolu s prod. Chromou se role vystavovatele na veletrhu pražských VŠ 14. 1. 2016 ujme V. Hatina. 

Ad. IX. 

Projednána byla obsahová a grafická podoba používaných prezentačních materiálů. Vysloveny byly výhrady 

ke grafické podobě titulní stránky. M. Kuk přislíbil dodání několika návrhů na její možnou novou podobu. 

Obsahově jsou brožury v pořádku, lepší formulace by se však měla použít ohledně možnosti přezkumu a 

posunu bodové hranice potřebné pro přijetí ke studiu. Srozumitelněji by mělo být zdůrazněno, k čemu 

přezkum slouží a v návaznosti na to jakým způsobem funguje CŽV jako alternativa pro nepřijaté. Do brožury 

by se měla zapracovat pasáž vysvětlující možnost přestupů z jiných právnických fakult. 

Ad. X. 

S administrátorstvím uchazečské stránky na Facebooku a vyřizováním dotazů vypomůže L. Vacek. Práva ke 

skupině zajistí J. Formánek všem členům pracovní skupiny práva ke skupině s rolí editora. Dále zajistí práva 

ke skupině současného druhého ročníku P. Potůčkovi. 

V. Hatina vyslovil kritiku k obsahu oficiální facebookové stránky fakulty. Obsah na stránce působí 

nevyváženě a není zjevný okruh čtenářů, pro které je stránka zaměřena. Doporučil – s odkazem na bod VII. 

zápisu ze schůze ze dne 27. 2. 2015 – sepsání pravidel pro prezentaci fakulty na sociálních sítích, která by 

zahrnovala rámec zveřejňovaného obsahu, četnost příspěvků a pravidla diskuzí pod příspěvky. 

V navazující diskuzi nebyla vyslovena podpora pro podrobnější regulaci ani zapojení více osob do správy této 

stránky. 

Ad. XI. 

Příprava informačního rozcestníku je v koncepční fázi. 

Ad. XII. 

Schůzky k přípravě seznamovacího kurzu začnou spolu se svoláním příští schůze pracovní skupiny. 

Ad. XIII. 

Pro náplň činnosti pracovní skupiny sháníme grafika, který by pracoval zejm. na grafice brožur a dalších 

tištěných i elektronických materiálech. Dále hledáme v řadách skupiny zájemce o funkci koordinátora, který 

by dohlížel na průběžné plnění jednotlivých úkolů v oblasti prezentace, sledoval aktuální termíny, svolával 

schůze a zajišťoval vyhotovování zápisů ze schůzí. 

Ad. XIV. 

Příští schůze pracovní skupiny bude svolána na začátku března. 

Zapsali: J. Formánek a V. Hatina 

Schválila: prod. Chromá 


